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PS 52/17 Bevaringsområder i sjø i Tvedestrand 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 30.05.2017  

Behandling 
Representanten Kristian Knutsen (TTL) fremmet rådmannens alternativ 1, bokstav a.  
 
Representanten Kåre Haugaas (SP) fremmet rådmannens alternativ 4, bokstav b.  
 
Leder av Ungdomsrådet, Simen Nævestad, holdt innlegg. 
 
Avstemming: 
 
Haugaas sitt forslag: 6 stemmer 
Knutsen sitt forslag: 19 stemmer og vedtatt 

Vedtak 
Prinsipalt ber kommunestyret om at dagens bevaringssoner med tilhørende forskrift forlenges 
med 10 år. I tidsrommet mellom 20. juni 2017 og fram til ny forskrift er vedtatt, ber 
kommunestyret om at gjeldende forskrift for Furøya forbudssone forlenges.  
 
Subsidiært omgjøres Furøya forbudssone til bevaringssone. 
 
Det tillates ikke leppefiske i bevaringssonene. 
 
 
 

Saksprotokoll i Teknikk-, plan og naturutvalg - 23.05.2017  

Behandling 
Administrasjonen fremmet på vegne av rådmannen følgende tillegg til siste linje i alternativ 1 og 
alternativ 2: i tidsrommet fra 20 juni til bevaringssonen er vedtatt. 
 
Line Mørch og Åsta Marte Evensberget fremmet rådmannens alternativ 1, og punkt a for 
leppefiske 
 
Kåre Haugaas og Knut Aall fremmet alternativ 4 og punkt b for leppefiske 
 
Kristian Knutsen fremmet alternativ 3 
 
Det ble først votert over alternativ 1, 3 og 4 samlet. Alternativ 1 fikk 4 stemmer, alternativ 3 fikk 
3 stemmer og alternativ 4 fikk 2 stemmer. 
 
Det ble deretter alternativ votering mellom alternativ 1 og 3. Alternativ 3 ble vedtatt med 5 mot 
4 stemmer. 
 
Ved alternativ votering mellom punkt a og b ad. leppefiske ble punkt a vedtatt med 6 mot 3 
stemmer. 



Innstilling 
Kommunestyret ber om at alle bevaringssonene med tilhørende forskrift forlenges med 10 år. 
Furøya forbudssone omgjøres til bevaringssone med samme regler for fisking som de andre 
bevaringssonene med varighet 10 år. 
 
Det tillates ikke leppefiske i bevaringssonene. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
 
Alternativ 1. 
Prinsipalt ber kommunestyret om at dagens bevaringssoner med tilhørende forskrift forlenges med 
10 år. I tidsrommet mellom 20. juni 2017 og fram til ny forskrift er vedtatt, ber kommunestyret om 
at gjeldende forskrift for Furøya forbudssone forlenges.  
 
Subsidiært omgjøres Furøya forbudssone til bevaringssone. 
 
Alternativ 2. 
Prinsipalt ber kommunestyret om at dagens bevaringssoner med tilhørende forskrift forlenges med 5 
år.  I tidsrommet mellom 20. juni 2017 og fram til ny forskrift er vedtatt, ber kommunestyret om at 
gjeldende forskrift for Furøya forbudssone forlenges.  
 
Subsidiært omgjøres Furøya forbudssone til bevaringssone. 
  
Alternativ 3.  
Kommunestyret ber om at alle bevaringssonene med tilhørende forskrift forlenges med 10 år. 
Furøya forbudssone omgjøres til bevaringssone med samme regler for fisking som de andre 
bevaringssonene med varighet 10 år. 
 
Alternativ 4. 
Kommunestyret ber om at alle bevaringssonene med tilhørende forskrift forlenges med 5 år. Furøya 
forbudssone omgjøres til bevaringssone med samme regler for fisking som de andre 
bevaringssonene med varighet 5 år. 
 
Alternativ 5. 
Tvedestrand kommunestyre ber om at ingen av bevaringssonene eller forbudssonen forlenges. 
 
Leppefiske. 
Alternativ a. 
Det tillates ikke leppefiske i bevaringssonene. 
 
Alternativ b. 
Det tillates leppefiske i bevaringssonene. 
  



PS 53/17 Eiendomsskatt 2017 - fastsetting av skattesats 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 30.05.2017  

Behandling 
Saksordfører Marianne Landaas (H) orienterte om saken.  
 
Representanten Morten Foss (SP) fremmet forslag om at den lokale reduksjonsfaktoren settes til 
50% ved beregning av eiendomsskatt.  
 
Representanten Knut Aall (H) fremmet forslag om at kommunestyret vedtar en lokal 
reduksjonsfaktor på 30 % av den takstverdien som er fastsatt.  
 
Leder for sakkyndig nemd, Erling Holm, orienterte om takseringsprosessen knyttet til 
våningshus, etter spørsmål fra Morten Foss (SP).  
 
Representanten Ole Goderstad (H) ba om gruppemøte.  
 
Kommunestyret ble hevet. 
 
Kommunestyret ble satt. 
 
Prøvevotering: 
 
Foss sitt forslag: 5 stemmer 
Formannskapets innstilling: 19 stemmer 
Aall sitt forslag: 1 stemme 
 
Endelig avstemming: 
 
Foss sitt forslag: 5 stemmer og falt 
 
Formannskapets innstilling: 20 stemmer og vedtatt 

Vedtak 
I medhold av eiendomsskattelovens § 11 vedtar kommunestyret at eiendomsskatten i 2017 
fastsettes til 2 promille av takstgrunnlaget.  
 
Kommunestyret vedtar en lokal reduksjonsfaktor på 40 % av den takstverdien som er fastsatt. 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
Jan Wilhelm Nævestad (TTL) fremmet alt. 1C: Reduksjonsfaktor på 40%. 
 
Jan Roger Ekedal (SP) fremmet forslag om at den lokale reduksjonsfaktoren settes til 50% ved 
beregning av eiendomsskatt. 



 
Torleif Haugland (KrF) fremmet alt. 3D: Reduksjonsfaktor på 30% og et bunnfradrag på kr. 
200 000,- pr. boenhet. 
 
Haugland (KrF) fremmet forslag om å korrigere rådmannens innstilling pkt. 1 til:  
I medhold av eiendomsskattelovens § 11 vedtar kommunestyret at eiendomsskatten i 2017 
fastsettes til 2 promille av takstgrunnlaget. 
 
Avstemming: 
 
Rådmannens innstilling med Hauglands korreksjon, pkt. 1: enstemmig  
 
Ekedal sitt forslag: 2 stemmer og falt 
 
Rådmannens innstilling, pkt. 2: 0 stemmer og falt 
 
Nævestad sitt forslag: 8 stemmer og vedtatt 
Haugland sitt forslag: 1 stemme og falt 

Innstilling 
I medhold av eiendomsskattelovens § 11 vedtar kommunestyret at eiendomsskatten i 2017 
fastsettes til 2 promille av takstgrunnlaget.  
 
Kommunestyret vedtar en lokal reduksjonsfaktor på 40 % av den takstverdien som er fastsatt. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
I medhold av eiendomsskattelovens § 11 vedtar kommunestyret at eiendomsskatten fastsettes til 
2 promille av takstgrunnlaget i 2017. 
 
Kommunestyret vedtar en lokal reduksjonsfaktor på 35 % av den takstverdien som er fastsatt.    
  



PS 54/17 Årsberetning 2016 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 30.05.2017  

Behandling 
Anne Killingmo (UA) ble permittert og fratrådte kommunestyremøtet og vararepresentant Tiri 
Wigand (FrP) tiltrådte. 
 
Saksordfører June Marcussen (V) orienterte samlet om sakene Årsberetning 2016 og Regnskap 
for 2016 for Tvedestrand kommune. 
 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner årsberetningen for 2016. 
Tvedestrand kommunestyre tar årsrapportene fra enhetene for 2016 til etterretning. 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
Marianne Landaas (H) oppnevnes som saksordfører for saken om eiendomsskatt. 
June Marcussen (V) oppnevnes som saksordfører for saken om årsberetning 2016. 
 
Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner årsberetningen for 2016. 
Tvedestrand kommunestyre tar årsrapportene fra enhetene for 2016 til etterretning. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner årsberetningen for 2016. 
Tvedestrand kommunestyre tar årsrapportene fra enhetene for 2016 til etterretning. 
 
  



PS 55/17 Regnskap for 2016 for Tvedestrand kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 30.05.2017  

Behandling 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner årsregnskapet for 2016. 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
June Anette Marcussen (V) oppnevnes som saksordfører for saken om Regnskap for 2016 for 
Tvedestrand kommune 
 
Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner årsregnskapet for 2016. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand kommunestyre godkjenner årsregnskapet for 2016. 
 
 
  



PS 56/17 Rapport forvaltningsrevisjon Barneverntjenesten Øst i 
Agder – Tvedestrand 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 30.05.2017  

Behandling 
Kontrollutvalgets leder, Svein Hansen, orienterte om analysen og funnene som ligger til grunn 
for kontrollutvalgets innstilling.  
 
Kontrollutvalgets innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Kommunestyret tar rapporten Barneverntjenesten Øst i Agder til orientering og ber rådmannen 
sammen med de øvrige rådmennene i Østre Agder: 

- Formalisere styringsgruppen og samarbeidsutvalgets funksjon og ansvar, for å skape en 
felles og tydelig rolleforståelse i og mellom de ulike organene 

- Gjøre grep for å skape en felles forståelse og tydeliggjøring blant alle kommunene av 
samarbeidsavtalens bestemmelse om ansvaret for internkontroll. 

 
Rådmannen bes komme tilbake til kontrollutvalget med en skriftlig plan for tiltak som settes i 
gang for å følge opp vedtaket og rapportens anbefalinger i utvalgets septembermøte 2017. 
Senest i kontrollutvalgets første møte i 2018 bes rådmannen gi kontrollutvalget en skriftlig 
tilbakemelding om hvordan vedtaket og rapportens anbefalinger er fulgt opp og hvilken effekt 
dette arbeidet har gitt 
 
 
 

Kontrollutvalgets forslag til vedtak 
Kommunestyret tar rapporten Barneverntjenesten Øst i Agder til orientering og ber rådmannen 
sammen med de øvrige rådmennene i Østre Agder: 

-          Formalisere styringsgruppen og samarbeidsutvalgets funksjon og ansvar, for å skape en 
felles og tydelig rolleforståelse i og mellom de ulike organene 

-          Gjøre grep for å skape en felles forståelse og tydeliggjøring blant alle kommunene av 
samarbeidsavtalens bestemmelse om ansvaret for internkontroll. 

 
Rådmannen bes komme tilbake til kontrollutvalget med en skriftlig plan for tiltak som settes i 
gang for å følge opp vedtaket og rapportens anbefalinger i utvalgets septembermøte 2017. 
Senest i kontrollutvalgets første møte i 2018 bes rådmannen gi kontrollutvalget en skriftlig 
tilbakemelding om hvordan vedtaket og rapportens anbefalinger er fulgt opp og hvilken effekt 
dette arbeidet har gitt 
 
 
  



PS 57/17 Kontrollutvalgets årsmelding 2016 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 30.05.2017  

Behandling 
Kontrollutvalgets leder, Svein Hansen, orienterte om kontrollutvalgets behandlinger i 2016, 
samt fremdeles pågående arbeider.  
 
Kontrollutvalgets innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Kommunestyret godkjenner årsmelding 2016 fra kontrollutvalget i Tvedestrand kommune. 
 
 

Kontrollutvalgets forslag til vedtak 
 
 Kommunestyret godkjenner årsmelding 2016 fra kontrollutvalget i Tvedestrand kommune. 
 
  



PS 58/17 Planstrategi 2017 - 2020 og Planprogram for 
kommuneplanens samfunnsdel 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 30.05.2017  

Behandling 
Representanten Jan Wilhelm Nævestad (TTL) fremmet endringsforslag om å endre punktet om 
mulighetsstudie i formannskapets innstilling til: ‘’ Det utarbeides en mulighetsstudie om å 
styrke distriktene i kommunen, i løpet av planperioden 2017-2020.’’ 
 
Formannskapets innstilling inkludert Nævestad sitt endringsforslag enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre vedtar foreliggende Planstrategi 2017-2020 og Planprogram for 
kommuneplanens samfunnsdel. 
 
Høringsinstansenes innspill vurderes når de ulike deler av planstrategien iverksettes, og i 
arbeidet med kommuneplanens samfunnsdel.  
 
Det utarbeides en mulighetsstudie om å styrke distriktene i kommunen, i løpet av planperioden 
2017-2020. 
 
Det utarbeides en kommunal sykkelplan, slik at det samkjøres med regional sykkelstrategi for 
Agder og ATP for Arendalsregionen. Dette må inn i planstrategi for 2017-2020.  
 
Revisjon av kommunens klima og energiplan legges inn i planstrategi for 2017-2020.  
 
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
Jan Roger Ekedal (SP) fremmet tilleggsforslag om å utarbeide en mulighetsstudie om å styrke 
distriktene i kommunen, med oppstart 2018. 
 
June Anette Marcussen (V) fremmet tilleggsforslag (1) om å utarbeide en kommunal sykkelplan, 
slik at det samkjøres med regional sykkelstrategi for Agder og ATP for Arendalsregionen. Dette 
må inn i planstrategi for 2017-2020.  
 
Marcussen (V) fremmet tilleggsforslag (2) om å revidere kommunens klima og energiplan. 
Dette må inn i planstrategi for 2017-2020. 
 
 
Avstemming: 
 
Ekedals forslag: Enstemmig vedtatt 
Marcussens forslag 1: Enstemmig vedtatt 
Marcussens forslag 2: Enstemmig vedtatt  



 
 
Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd inkludert de tre tilleggsforslagene 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre vedtar foreliggende Planstrategi 2017-2020 og Planprogram for 
kommuneplanens samfunnsdel. 
 
Høringsinstansenes innspill vurderes når de ulike deler av planstrategien iverksettes, og i 
arbeidet med kommuneplanens samfunnsdel.  
 
Det utarbeides en mulighetsstudie om å styrke distriktene i kommunen, med oppstart 2018. 
 
Det utarbeides en kommunal sykkelplan, slik at det samkjøres med regional sykkelstrategi for 
Agder og ATP for Arendalsregionen. Dette må inn i planstrategi for 2017-2020.  
 
Revisjon av kommunens klima og energiplan legges inn i planstrategi for 2017-2020.  
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand kommunestyre vedtar foreliggende Planstrategi 2017-2020 og Planprogram for 
kommuneplanens samfunnsdel. 
 
Høringsinstansenes innspill vurderes når de ulike deler av planstrategien iverksettes, og i 
arbeidet med kommuneplanens samfunnsdel. 
 
  



PS 59/17 Søknad om utsatt frist for ferdigstillelse av næringstomt. 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 30.05.2017  

Behandling 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Tvedestrand kommunestyre innvilger søknaden fra Sandås anlegg AS om utsatt frist for 
ferdigstillelse av næringstomt på Grendstøl til utgangen av 2018 mot at Sandås anlegg AS påtar 
seg gravearbeider for ny vann- og avløpsledning inn til feltet, samt flytting av høyspentmast, 
innenfor avtalt kontraktssum.  Materiell til vann- og avløpsnettet dekkes av kommunen. 
Rådmannen får fullmakt til å inngå nærmere avtale med entreprenøren innenfor rammen av dette 
vedtaket. Dersom ovennevnte vilkår ikke kan aksepteres av entreprenøren gjelder den avtalte 
fristen til utgangen av 2017.  
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
Jan Wilhelm Nævestad (TTL) fremmet rådmannens alternativ 1.  
 
Avstemming: 
 
Nævestad sitt forslag: enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre innvilger søknaden fra Sandås anlegg AS om utsatt frist for 
ferdigstillelse av næringstomt på Grendstøl til utgangen av 2018 mot at Sandås anlegg AS påtar 
seg gravearbeider for ny vann- og avløpsledning inn til feltet, samt flytting av høyspentmast, 
innenfor avtalt kontraktssum.  Materiell til vann- og avløpsnettet dekkes av kommunen. 
Rådmannen får fullmakt til å inngå nærmere avtale med entreprenøren innenfor rammen av dette 
vedtaket. Dersom ovennevnte vilkår ikke kan aksepteres av entreprenøren gjelder den avtalte 
fristen til utgangen av 2017.  
 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 
Alternativ 1. 
Tvedestrand kommunestyre innvilger søknaden fra Sandås anlegg AS om utsatt frist for 
ferdigstillelse av næringstomt på Grendstøl til utgangen av 2018 mot at Sandås anlegg AS påtar 
seg gravearbeider for ny vann- og avløpsledning inn til feltet, samt flytting av høyspentmast, 
innenfor avtalt kontraktssum.  Materiell til vann- og avløpsnettet dekkes av kommunen. 
Rådmannen får fullmakt til å inngå nærmere avtale med entreprenøren innenfor rammen av dette 
vedtaket. Dersom ovennevnte vilkår ikke kan aksepteres av entreprenøren gjelder den avtalte 
fristen til utgangen av 2017.  



 
Alternativ 2. 
Tvedestrand kommunestyre opprettholder dagens frist for ferdigstillelse av næringstomt på 
Grendstøl til utgangen av 2017, og avslår søknaden fra Sandå anlegg AS.  
 
  



PS 60/17 Justering av Reglement for godtgjørelse for kommunale 
ombud - Sykepengeordningen 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 30.05.2017  

Behandling 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Kommunestyret legger til grunn at ordføreren i størst mulig grad skal følge hovedprinsippene 
for sykepengeordningen som gjelder for kommunalt ansatte, jfr. gjeldende reglement og praksis. 
Kommunestyret vedtar derfor følgende ordning for ordføreren ved eventuell sykdom, og dette 
tas inn som nytt punkt i reglementet, gjeldende fra 1.juni 2017: 

- Ordføreren får behold den faste godtgjørelsen de 16 første dagen av sykdomsperioden. 
- Ordføreren får ikke utbetalt godtgjørelse etter 16 dager, og må da søke om utbetaling av 

sykepenger direkte fra NAV etter reglene for frilansere.  
- Differansen mellom det som ordføreren får utbetalt i sykepenger fra NAV som frilanser 

og det som er den faste godtgjørelsen, blir utbetalt av kommunen i inntil 1 år.  
 
Kommunestyret ber rådmannen kommer tilbake med ny sak når ny kommunelov er vedtatt 
vedrørende behovet for endringer i reglementet, som skal gjelde ved sykdom når det gjelder 
andre politikere enn ordføreren som får fast godtgjørelse, samt ordføreren.  
 
 
 

Saksprotokoll i Formannskap - 23.05.2017  

Behandling 
Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd 

Innstilling 
Kommunestyret legger til grunn at ordføreren i størst mulig grad skal følge hovedprinsippene 
for sykepengeordningen som gjelder for kommunalt ansatte, jfr. gjeldende reglement og praksis. 
Kommunestyret vedtar derfor følgende ordning for ordføreren ved eventuell sykdom, og dette 
tas inn som nytt punkt i reglementet, gjeldende fra 1.juni 2017: 

- Ordføreren får behold den faste godtgjørelsen de 16 første dagen av sykdomsperioden. 
- Ordføreren får ikke utbetalt godtgjørelse etter 16 dager, og må da søke om utbetaling av 

sykepenger direkte fra NAV etter reglene for frilansere.  
- Differansen mellom det som ordføreren får utbetalt i sykepenger fra NAV som frilanser 

og det som er den faste godtgjørelsen, blir utbetalt av kommunen i inntil 1 år.  
 
Kommunestyret ber rådmannen kommer tilbake med ny sak når ny kommunelov er vedtatt 
vedrørende behovet for endringer i reglementet, som skal gjelde ved sykdom når det gjelder 
andre politikere enn ordføreren som får fast godtgjørelse, samt ordføreren.  
 
 
 



Rådmannens forslag til vedtak 
Kommunestyret legger til grunn at ordføreren i størst mulig grad skal følge hovedprinsippene 
for sykepengeordningen som gjelder for kommunalt ansatte, jfr. gjeldende reglement og praksis. 
Kommunestyret vedtar derfor følgende ordning for ordføreren ved eventuell sykdom, og dette 
tas inn som nytt punkt i reglementet, gjeldende fra 1.juni 2017: 

- Ordføreren får behold den faste godtgjørelsen de 16 første dagen av sykdomsperioden. 
- Ordføreren får ikke utbetalt godtgjørelse etter 16 dager, og må da søke om utbetaling av 

sykepenger direkte fra NAV etter reglene for frilansere.  
- Differansen mellom det som ordføreren får utbetalt i sykepenger fra NAV som frilanser 

og det som er den faste godtgjørelsen, blir utbetalt av kommunen i inntil 1 år.  
 
Kommunestyret ber rådmannen kommer tilbake med ny sak når ny kommunelov er vedtatt 
vedrørende behovet for endringer i reglementet, som skal gjelde ved sykdom når det gjelder 
andre politikere enn ordføreren som får fast godtgjørelse, samt ordføreren.  
  



PS 61/17 Referatsaker 

 KS Lokaldemokratiundersøkelsen 2017 for folkevalgte ble gjennomført i starten av 
møtet v/ KS Agder-direktør Jan Inge Tungesvik 

 Rådmannen orienterte om styremøtet i Østre Agder 28.04.2017. Rådmannen orienterte 
om at Østre Agders felles utviklingssenter for sykehjem i Grimstad, forsterkes med en 
20% stilling. Felles FOU-strategi for Østre Agder er vedtatt. Det er bevilget 2 millioner 
kroner til 2 doktorgradsprogram, tett knyttet til utvikling relevant for Østre Agder-
kommunene. Kvalitetskoordinator Kristin Jeppestøl i Tvedestrand kommune er en av 
disse kandidatene. 

 Rådmannen orienterte om svar fra Fylkesmannen angående spørsmålet stilt i forrige 
kommunestyre knyttet til om vararepresentanter lovlig kan tiltre for å delta i 
avstemmingen over habilitetsspørsmål. Svaret fra Fylkesmannen pekte på at dette både 
er lovlig, og for øvrig mest hensiktsmessig dersom det lar seg gjøre.  

 Jan Wilhelm Nævestad (TTL) ba om at det ved neste styremøte i Østre Agder, 
etterspørres svar på brevet angående ambulansestasjon i Tvedestrand 

 Ordføreren orienterte om stiftelsesmøte for Jordøya Tomteutviklingsselskap AS og 
styresammensetning i selskapet. 

 Ordføreren orienterte om at politiet skal vurdere lokal organisering gjennom høsten. 
 
Etter behandlingen av regnskapet: 

 Fylkesmannen v/ ass. Fylkesmann Tom Egerhei gratulerte Tvedestrand kommune med 
arbeidet med å komme ut av Robek-lista og effektiviteten i økonomistyringen. Samtidig 
ble det oppfordret til videre fokus på de samme suksesskriteriene og den samme stø 
kursen. Fylkesmannen v/ Jostein Nordhus orienterte om disposisjonsfond sett opp mot 
økonomiplanen og veien videre. Det ble opplyst om at kommunestyreprotokollen må 
sendes Fylkesmannen, og vil da fungere som tilstrekkelig søknad for å bli meldt ut av 
Robek-lista. 

 Ordføreren bevilger, med kommunestyrets støtte, kake til kommunens ansatte i 
forbindelse med utmeldingen av Robek som takk for godt arbeid.  

 
 


